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Dobrý den, 

jmenuji se Michal Klímek, aktuálně 42 let, bydlištěm v Ostravě – Vítkovicích, zaměstnán 
v bankovním sektoru jako senior analytik. 

Fotbal mě vedl již od mých 6 let, kdy jsem nastoupil do týmu FC Vítkovice. Zde jsem hrál až do 
15 let (1998). Poté jsem měl pauzu až do 17 let, kdy jsem přešel do týmu FC Pustkovec, kde jsem 
byl 2 roky. Poté jsem hrál v sezóně 2011/2012 při „obrodě“ za FC Vítkovice 1919. A nakonec 
jsem si ještě v ročníku 2022/2023 kopnul za FK Stará Bělá „B“.  

Ve Staré Bělé jsem od roku 2018, kdy jsem nastoupil jako spolutrenér pro předpřípravku a 
postupně vedl vždy ročník až do starší přípravky a potom začal zase od předpřípravky. Udělal 
jsem si trenérskou licenci FAČR C, kterou mám dodnes. Momentálně trénuji spolu s parťákem 
Ondrou Pytlíkem mladší přípravku. 

Fotbal mám hodně rád, proto opět kandiduji do výboru abych se mohl podílet na rozvoji 
nejmladších ročníků. Ve výboru FK Stará Bělá jsem od roku 2021 na pozici místopředsedy. 
Zároveň jsem vedoucí pro předpřípravky, mladší a starší přípravky. Za tuto dobu se nám podařilo 
zlepšit tréninkové jednotky, vychovávat kvalitnější hráče a hráčky a taky přivést k fotbalu více 
dětí než bývalo v minulosti. Vše je ale spojeno s kvalitou trenérů a vybavením pro tréninky. Chci 
se postarat aby byl v klubu vždy dostatek pomůcek a vybavení. Taktéž aby fungovala spolupráce 
trenérů mezi kategoriemi. Je to přínosem jak pro děti, tak i pro trenéry, kteří si začleňují hráče 
dříve do svých strategií. Jedná se o kontinuální rozvoj hráčů.  

Zároveň za 4 roky mám již přehled jak funguje klub, jaké má ambice či jaké má dispozice k plnění 
cílů/snů. Delší dobu jsem dělal vedoucího pro tým mužů FK Stará Bělá „B“ a později i hlavního 
pořadatele. Vím tedy co obnáší mít zajištěno pro domácí zápasy. Taktéž jsem pochytil základy 
správcovství v případě nutnosti. V neposlední řadě jsem správce webových stránek FK Stará 
Bělá.  

Chtěl bych v klubu pokračovat v nastolené práci a přidat vylepšení, resp. zlepšení hlavně 
v komunikaci s členy klubu, udržet stávající sponzory, v lepším případě i přivést nové, 
zoptimalizovat náklady klubu, prezentovat se na sociálních sítích a případný update webových 
stránek a udržet velkou dětskou základnu, která je důležitá pro budoucnost klubu. 

Co můžu klubu nabídnout je fotbalová profesionalita, organizační a analytické schopnosti, 
komunikativnost s lidmi a preciznost. Pokud jsem vás oslovil a máte pocit, že bych mohl být 
klubu prospěšný, tak budu rád, když mě zvolíte do výboru. 

Děkuji 

Michal Klímek 


